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Referøt

Generalforsømling i rroltåsen Grendetøg 22. nrørs lgg4

I. Åpning og konstituering

Det var fremmøtt 40 medlemmer og 6 var representert ved fullmakt.

Harald Ilelgesen ble valgt til dirigent.

Bettina likotvedt ble valgt til sekretær for generalforsamlingen, og Jan Berg og Halvard
Enoksen ble valgt til å undertegne protokollen.

AIle r,alg var enstemmige.

Det fremkom ingen kommentarer til innkalingen, hvoretter dirigenten erklærte
generalfirrsamlingen for lovlig satt.

2. S§rets beretning

Flertallet på generalforsamlingen ønsket ikke styrets beretning opplest, da dette ville ta for
Iang tid. Beretningen ble derfor raskt giennomgått punktvis, rr"n. enkelte viktige saker ble
referert grundigere etter styrets ønske.

Banteparhen. Detble reist spørsmål om barnparkens tilknytning til grendelaget, og
grendelagets plikt til å dekke kostnader til vedlikehold av grendehus fuu.nepriten;. tøtge
§ I i vedtektene for Trollasen Grendelag har samtlige eiere av bolig på Trollåsen rett og plikt
til medlemskap i Trollåsen Grendelag. Videre sier §2 i vedtekt"rrJ grendelaget skal ivareta
medlemmenes interesser angående disponering, vedlikehold og drift ui burn"purk m.m.
M'a'o. må utgiftene til vedlikehold av grendehuset på kr. 5.559,70 betales av grendelaget.

Irtfornnsionpokke. Det fremkom ørke om at,infsrmasjonspakken, når den blir ferdig, også
blir utdelt til nåværende beboere, og ikke bare til nyinnflyttede.

Snøbroyting og sandstrøing. Enkelte hevdet at sandstrøingen på Trollåsen har vært darlig i
vinter. Det påstås også at beboerne er lovet kart over de private og kommunale arealene.
Styret har i forbindelse med bl.a. trjemmelsoverføring av fellesaråler til grendelaget jobbet en
del mot kommunen for å ffi en riktig oversikt over arealene, og venter på en tilbakemelding
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lbr man kau trtarbeide et kart tor utserrdclsc. I)ct ble ogsii hcvdet at hovcclveicne os
gangveiene på Trollåsen ble fbr darlig brøytct. styrct vil fizlgc opp sakcn.

Antenneonlegg. Styret har sett pa alternativer til dagens signallevcrandør (Norske
Ir.iernsynsanteuner), fbr å få en billigcre løsning. hvis nrulig. Dcr er rnottatt tilbud tia 'f BK
på parabolanlegg til ca. kr 250.00(-r pluss utgilter til gravirrg av kabcl til butikken hr.or
Itlatepunktet fbr kabelnettet ligaer. Prisen på kanalene (signaler) konrrner i tillegg. Det ble
ikke tatt stilling til hvor tre parahtrler mecl diameter på 180 cm skulle plasseres på Trollåsen,
dersom denne løstringen blir ral-st. Generalforsarnlingen ønsket at styret skulle undersoke
n-ruligheten fbr et eventuelt samart'eid med bedriftene i området. Et annet alternativ sonr
styret vil arbeide med er hva det ril koste nred en kabel lra Hohnlia.

Styret må undersøke hva som kan skie med grendelagets forskuddsinnbetalte penger dersom
kabelantenneselskapet går konliurs.

Styret fikk takk fra medlemmene i Sponstubben for håndteringen av ombyggingen av
antenneanlegget i Sponstubben -11--17.

Biloppstillingsplassene. Det er iLke tillatt å parkere russebusser i på biloppstillingsplassen i
Kvernbakken .

\rytt leskur søndre innkjoring. Kommunen vil sette opp nytt leskur til våren. Ellers
fraskriver de seg videre ansvar med hensyn til vedlikehold.

Førtsdump. Styret skal prøve å tå endret fartsdumpen i Kvernbakken, da man meirer den er
altfor bred (sammenlignet med fansdumpen i Sagveien).

Hederstegn Styret oppfordrer grendelagets medlemmer til å komme rned forslag til
kandidater som har gjort en imsats for Trollåsen Grendelag det siste året.

Styrets beretning ble godkjent.

3. Regnskap 1993

Kasserer Trond Aml ien gj enno mgikk årsregnskapet.
Som nevnt (pkt. 2), ble kostnaden på kr. 5559,- til vedlikehold av grendehuset diskutert. Det
ble påpekt at grendehuset he\.er standarden for hele bo-området på Trollåsen.

Det ble diskutert om verdien av grendehuset skulle nedskrives. Det ble bestemt at det blir opp
til revisor og kasserer å vurdere dene.

Det kom forslag om at formann og kasserer må signere sammen for å benytte grendelagets
irøyrentekonto. Generalforsamiingen ønsket at styret skulle ta avgjørelsen.

Regnskapet ble god§ent, og sn'ret ble meddelt ansvarsfrihet. Revisors melding ble reterert.
Det var ingen kommentarer til denne.

\

\-



Ilcl'erat fl'a (jt-nera I forsant I in g'l-rol låsen C rende lag 22.03 .9 4 Sidc I av 4

.1. Iludsjett for 1994

Stvrets to budsiettaltcrnativcr lbr 1994 blc gicnnonrgålt.
[)ctvarf'lertail ibratGrendelagetsårsavgiltlbrlgg4skullcværckr. i.150.-
tinkelte posrer på budsiettet ble endret:

Snobroyting: Dagens ordning hvorved beboerne i Sponstubbcn heraler lor brøyting av
private arealer fbrtsetter, inntil det fbre ligger nrer infbrmas.ion ont de nrivate arealene. Der
ble dertbr veciutt at man skulle budsjettere med en inntekt på kr 1.00r.r.- i stedet for 0 sor.r'r i

budsjettforsiaget.

Norske Fjernsynsantennner har satt ned prisen på S-kanalene med k: 10.700,- . Kostnaden
for S-kanalene i I 994 blir da kr 100.000.-

L Avgiften til Statens Teleforvaltning er satt ned fia kr 8.000,- til kr 4.Er.i0.- dvs. en reduksjt-rnIE
på kr 3.200.-

Snømåkingskostnødene ntå økes med kr 7.000.- fordi vinterens snolati allerede har tatt en
stor del av budsjettet.

Med de korrigerte tallene ovenfor blir det ny,e budsjettets underskudd <r. 52.000,-
Det nye buds_iettet er vedlagt referatet.

5. Valg av stvre og varamedlemmer

Følgende ble enstemmig valgt til styremedlemmer:

Stvremedlemnrcr:
Trond Amlien Sagvn. 126 (Valgt i 1992. gjenrale i,rr 2 år)

L Frank Skistad Sagvn. I (Ny. valgr for 2 år)
Kerstin Huddt'erg Kvernbakken 7 (Ny. valgt for 2 år)

Varamedlem:
Toril Gulbrandsen Sponstubben 9 (Ny. valgt for 2 år)

Styret vil i tiliegg bestå av:

Styremedlentmer:
Bente Vetald Sagvn. 98 (Valgt i 1993 fbr 2 år)
Bettina Skotvedt Kvernbakli en 47 (Valgt i 1993 fbr 2 ar)

Varamedlem:
Hans A. Unneland Kvernbaklien 43 (Valgt i 1993 for 2 ar)
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6. Vølg av volgkomiti

Følgende ble ensiemmig valgt til valgkomite:

Side J av

Karin Løitegaard
Tom Tollefsen
Harald Helgesen
Bente Vefald

7. Valg av reyisorer

Kjell Karterud
Cato Lindahl

8. Andre saker

Flisveien 9

Sponstubben 5

Kvernbakken 4 I

Sagvn.98

Flisvn. 25

Kvernbakken 49

F-ølgende ble enstemmig valgt til revisorer:

l. Forslag om ttrdigstillelse av kjeller i grendehuset . Vedtatt.
2. Forslag om å avsette av kr. 50.000,- til sikring av lekeapparater på tunene. Vedtan.
3. Forslag om deling av tun 6 til to tun. Vedtatt.
4. Forslag om opphevelse av betaling for brø1.ting av private parkeringsplasser. Nedsr-emt.
5. Forslag om regler for bruk av gjesteparkering. Nedstemt.
6. Forslag om oreanisering av vedlikehold på tunene. Nedstemt.
7. Forslag om skriftlig avstemming over TV-saken som ble behandlet ifior. Nedstemi.

U,3H*-) 'Lctu"e/-{
Bettina Skotvedt
Sekretær

.-1 f
fu/r.rr.z({ Cr,øfr.+t*

Halvard Enoksen

Vedlegg: Budsjett for 1994
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BLIDS.'IETT 1994

1994
BUDSJETT i 995

1}iNTEKl'ER :

Årsavgift 1994 kr 1150 ' 314
Purregr:fuy1
Bankrerrter
Snøbrø irting privat.e ar=a ler

361 . 10t) -
1.000.

i2.000.-
4.000.-

Sum in:rtekter
IJTG IF I]JR :

15 .6 .94
i 5.6 .94

378.100.-

92.000 . -
28 .400 . -
26 .400 . -

100.000 -
4 . 80 r.1 .--
6.000.-

(
TV-avg lfter:
S igna I,>r,/eksternan legg
Serv ic,t ./internan Iegg
Svensk TV,/rad io
S-kana Ler ( lavprispakiier- )
Avgif t S tatens te lef orva lt,ning
Rep vecl tho Id antenr:.ean i-egg

Sub.
Snømåk j.ng /sandstrø ing
LIøteute;if ter
General f or-samling f or 9.3
Uteif ts'godtg jøre lse
Kon torho ld
Fors ikr ing
Ju Ie tre fes t
S kifes t
Vedlikehold grendehus
Ferdigstillelse av kje11=r g.lius
Sikring av lekeapparater
Planering bal1plass
Diverse utgifter
Bankgebyr
Overføre eiendom fra Tcnqa ti1 T.G

257 .600
40.000
10.000
2.000
2.000
4.000
3.000
1.500
1 .500

15.000
25 .000
50.000
7.000

10.000
50 i)

1.000

150 r_r . -
2500.-

L

430.100.-

52 .000 . -

4000.-Sum utgifter
UnderskLrdd


